
 

Protokoll från styrelsemöte nr 4 - 2018-2019 
 

Dag: Lördagen den 10 november 2018.    
 

Tid/ Plats: Kl 09 -11 i Pumphuset Tådås.  
 

Närvarande Arly Jacobsen  ordf 

 Clas Gunnarsson   kassör 

 Solveig Norrman  ledamot 

 Hans-Göran Hermansson ledamot 

 Pär Svensson  suppleant 

 Roger Johnsson  suppleant 

 Jan Dahlström  sekreterare 
  

 
  

1 Mötet öppnas 
 

2 Föregående protokoll  

> Föregående protokoll godkändes. 
 

3  Rapporter  

 > Ägare NT71 har nu kopplat in sitt avlopp till sin gamla tank. Kommunen är 

informerad. Vi följer inte upp ytterligare.  
   

3 Ekonomi  

> Inget att rapportera. Till nästa möte kommer kassör redovisa en ekonomisk 

rapport per 1 december. 
   

5 Pågående arbeten 

 > Eventuell anslutning av väg till Mellan-Tådås från Andreas Wetterström 

 Kyrkofjäll 215. Fastighetsägarna  NT 11 och NT 13 har inget att invända, Clas jobbar 

 vidare med att få kontakt med övriga intressenter.   
   

6 Kommande möten 

> Nästa Möte nr 5 den 15dec (18w50). Då har vi också Jullunchen med        

områdesansvariga m fl.  Janne skickar ut förfrågan, Solveig bokar en god jul-tallrik. 
  



 

7 Övriga frågor 

> Skall vi lägga ut slyröjningsjobbet på entreprenad?   

- Att lägga ut slyröjningen på entreprenad kommer kosta ca 40 – 60 KSEK.      

Styrelsen tar fram en offert samt lägger en framställan om detta till kommande 

årsmöte.  

- Hannagruppen har också lovat titta in i detta o återkomma.  Solveig följer upp. 

> Hannagrupen har nu gjort allt som vi kommit överens om i år.  

> Foldern angående avloppet är utskickad. Vi skickar ut den igen till våren samt att 

 vi lägger in den i underlaget vi skickar ut till nyinflyttade i området.  

> Vi har haft oklarheter från stämmobeslut 2016 ang reduktion av årsavgift kopplat 

 till deltagande på arbetsdagarna. Detta är nu fixat.  

> Vi behöver sätta upp vägspegel på ÖT i kurvan vid den nya brunnen. Solveig 

 jobbar vidare.  

> Många kör för fort på våra vägar. Många medlemmar är oroliga. Vi tar fram 

  farthinder till 3 ställen, 2st på NT o 1st på ÖT. Vi sätter ut dom till våren.  

 Roger jobbar vidare med detta.   

> Solveig har införskaffat en enkel mikrovågsugn till Nya Pumphuset.  

> Bo Nordin ÖT 11 körde slut på sin röjsåg på arbetsdagen. Bosse o styrelsen har 

 gjort en överenskommelse att Bosse ansvarar för allmäningen runt ÖT13 – 22 och 

 pga detta betalar styrelsen en ny såg. Kassören reglerar detta (1995 SEK).   

> Underhåll vägar och diken. Diket mellan ÖT18-20-22 och ÖT33-35-37 är eftersatt 

och vi behöver gräva/rensa detta.  Även diket från bommen mellan ÖT 22 och NT 

33 och ned till ÖT 39 och längs med behöver rensas för att vatten inte skall bli 

stående.  Vi behöver också åtgärda svängen vid ÖT13-14 då det är väldigt trångt 

för större fordon att komma fram. Uppskattad kostnad ca. 10.000 SEK. Clas 

kontaktar grävare.  

> Lock på ”sandlådorna”. Vi behöver se över locken på våra ”sandlådor”.  Clas o 
Pär tittar på detta. 
- Foldern till nyinflyttade. Vi delar ut foldern förutom att skicka den. Clas tar på sig 

detta.  

   

8 Avslut 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 
Jan Dahlström   Arly Jakobsen  
    Ordf. 
 


